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 Министар одбране Зоран Ђорђевић изјавио је да је упућен у случај коришћења војног
стрелишта особа из криминогене средине.

  

  Он је истакао да не жели да се изјашњава док Тужилаштво не заврши истрагу.  

"Министарство одбране максимално сарађује са Тужилаштвом, не меша се у истрагу, а
уколико постоји било каква индиција и за случај злоупотреба у јавним набавкама и за
случај коришћења војног стрелишта, да је неко скривио нешто, неће бити аболиран и
одговараће за то што је урадио", рекао је Ђорђевић поводом тврдњи да су Вељко
Беливук, Александар Станковић и Ненад Вучковић користили војно стрелиште.

  

Ђорђевић је на конференцији за новинаре указао да паушално изношење оптужби без
основа такође за собом повлачи консеквенце.

  

"Ми ћемо све што Тужилаштво буде захтевало, све доказе да им доставимо. Тек када
буде завршена истрага добићете и одговор од Тужилаштва", прецизирао је Ђорђевић.

  

Говорећи о јавним набавкама у војци, Ђорђевић каже да постоје неки случајеви који се
процесуирају и да је то све јавно, те да злоупотреба нема.

  

За Ђорђевића је неразумљиво да, како је рекао, људи из синдиката износе непрецизне и
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непроверене информације.

  

"Човек који је председник војног синдиката је из војне полиције. Поставља се питање да
ли је он као службено лице имао право да то крије или не крије. Какав он доказ има, ако
нема Војна полиција? Да ли је он био дужан да да доказ војној полицији?", запитао је
министар.

  

(Танјуг)
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